
Estonian Literary Museum 

Series of online seminars

“Cultures in war mode”

October 24 , 2022 - July 10, 2023

November 7 , 2022 (7 ноября 2022), 14:00-16:00

Online seminar

The relevance of culture: the imperial discourse of power or a universal tool of 
generalization?

Онлайн-семинар: Kтуальность культуры: империальный дискурс власти или 
универсальный инструмент обобщения

November 28, 2022 (28 ноября 2022), 16:00-18:00

Online seminar

Changing the Discourse of Power in the conditions of the war in Ukraine, Russia and 

other countries

Онлайн-семинар: Изменение дискурса власти в условиях войны в Украине, России

и других странах

December 12, 2022 (12 декабря 2022), 16:00-18:00

Online seminar

Changes in gender structures and gender ideals in the conditions of the war

Онлайн-семинар: Изменения гендерной повестки в условиях войны



January 23, 2023 (23 января 2023), 16:00-18:00

Online seminar

Culture as a battlefield and a tool of warfare

Онлайн-семинар: Культура как поле боя и инструмент ведения войны

February 20, 2023 (20 февраля 2023), 16:00-18:00

Online seminar

"Don't say anything!". War as an individual and cultural trauma: mechanisms of 

construction and how it works

Онлайн-семинар: «Не говори ничего!». Война как индивидуальная и культурная травма: 

механизмы построения и способы работы

March 20, 2023 (20 марта 2023), 16:00-18:00

Online seminar

Visualization of the war in the media: video, photo, painting, etc.

Онлайн-семинар: Визуализация войны в медиа: видео, фото, живопись и др.

April 24, 2023 (24 апреля 2023), 16:00-18:00

Online seminar

Military censorship and self-censorship in Russia, Ukraine, Europe and the USA in the 

context of the axiology of war

Онлайн-семинар: Военная цензура и самоцензура в России, Украине, Европе и США в 

контексте аксиологии войны



May 22, 2023 (22 мая 2023), 16:00-18:00

Online seminar

Humor in the conditions of the war

Онлайн-семинар: Юмор в условиях войны

June 19, 2023 (19 июня 2023), 16:00-18:00

Online seminar

Artistic interpretation of the war in general and specific events

Онлайн-семинар: Художественное осмысление войны в целом и конкретных событий 

July 10, 2023 (10 июля 2023), 16:00-18:00

Online seminar

Philosophy of War and War in Philosophy: Philosophical Reaction to the War

Онлайн-семинар: Философия войны и война в философии: философская реакция на 

войну
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